

from the year 1791 to the year 1818 inclusive, extracted from the Journals of the House of Assembly, (for the said statement see paper marked A. hereunto annexed,) also an abstract of Warrants paid by the Receiver General, from the year 1794 to the year 1818 inclusive, (see the annexed paper marked B.)

As to the second and third part of the Order of Reference, your Committee find themselves unable to report thereon, the Public Officers from whom His Grace the Governor in Chief had required the detailed accounts of appropriations for the years 1817 and 1818, having not yet transmitted the same.

Ordered, That the Chairman do leave the Chair and report.  
The whole nevertheless humbly submitted.

**F. BLANCHET, President.**

née 1791 jusqu'à l'année 1818 inclusivement, extrait des Docu-  
mens dans les Journaux de la Chambre d'Assemblée, (pour ledit  
état voyez le papier ci-annexé marqué A.) et aussi un précis des  
*Warrants* payés par le Receveur Général entre les années 1794  
et 1818 inclusivement, (voyez le papier ci-annexé marqué B.)

Quant à la deuxième et à la troisième partie de l'Ordre de Référence, votre Comité se trouve hors d'état de pouvoir faire aucun rapport sur icelles, parce que les Officiers Publics auxquels il avoit été ordonné par Sa Grace le Gouverneur en Chef de mettre devant votre Chambre les comptes détaillés des appropriations pour les années 1817 et 1818, ne les ont pas encore transmis.

**Ordonné, Que le Président laisse la Chaire et fasse rapport.**

**Le tout néanmoins humblement soumis.**

F. BLANCHET, Président.

Statement of the Public Revenue of Lower-Canada, from the Year 1791 to 1818, both inclusive, extracted from Documents in the Journals of the Assembly.

Etat du Revenu Public du Bas-Canada, depuis l'année 1791 jusqu'à 1818, inclusivement, extrait de Do-

Year.	Casual and Territorial Revenue.		For Duties and Licences under Statute 14th Geo. III.		Duties on Wines, Goods, &c. Tables, & on Manufactured Tobacco, &c. & Smut, under Geo. III.		Duties on sundry Duties on Billiard		Provincial Acts 48th Geo. III. improving the Saint Geo. III. cap. 1 & 5th Geo. III.		Duties under Provincial Acts 53rd Geo. III. and 55th Geo. III.		Fines, Forfeitures, &c.		Acts 6th Geo. II. 39th George III. Court Houses and Gaols.		Acts 45th, 47th, & Total amount of each year.	
	Revenu Casuel et censes en vertu du Statut de la 14e. Geo. III.		Territorial.		Pour Droits et Li- ens sur les Biens, Effets et lards et sur le Tabac fabriqué et en vertu de l'Acte Province de la 55e. Geo. III.		Droits sur divers Biens, Effets et lards et sur le Tabac fabriqué et en vertu de l'Acte Province de la 55e. Geo. III.		Droits sur les Biens, Effets et lards et sur le Tabac fabriqué et en vertu de l'Acte Province de la 55e. Geo. III.		Droits sur les Biens, Effets et lards et sur le Tabac fabriqué et en vertu de l'Acte Province de la 55e. Geo. III.		Amendes, Confis- cations, &c.		Acts 6c. Geo. II. 39e. G. III. Salles d'Audience et Prisons.		COURANT.	
1794	400	0	0	4385	18	10	1042	16	6	-	-	-	-	-	-	5854	7	5
1795	441	13	4	3059	16	4	1132	14	8	6039	19	4	-	-	-	10802	7	1
1796	1249	12	4	7524	14	0	1452	11	2	8565	7	8	182	10	8	18975	1	10
1797	484	10	10	5251	13	11	951	15	2	6346	5	7	-	-	-	13643	12	10
1798	3828	10	7	6608	2	6	2034	18	4	9220	11	5	-	-	-	312	1	5
1799	435	2	8	9594	13	3	125	19	6	12867	15	8	342	8	9	145	1	9
1800	445	19	2	7503	4	4	1275	14	7	9849	10	4	393	5	3	93	5	3
1801	2076	6	3	9487	13	0	1785	2	0	11751	12	7	373	10	1	122	2	10
1802	6481	0	2	8476	3	1	1781	18	0	12518	5	11	373	10	1	47	12	8
1803	4709	16	11	9789	11	2	1589	8	10	13535	12	5	38	10	4	557	5	2
1804	6594	11	8	7093	4	1	2912	6	2	14601	5	8	521	3	6	20091	5	5
1805	2931	8	6	12943	19	4	1735	11	10	14657	8	4	501	15	0	279	1	1
1806	2780	15	8	7725	4	4	1371	0	1	11321	17	6	440	7	6	157	14	6
1807	2414	3	2	7447	11	4	441	1	4	14571	8	10	440	10	4	721	14	6
1808	1454	7	11	9131	10	6	711	8	4	16034	15	1	327	10	3	882	2	11
1809	5976	12	2	13853	9	2	1916	3	4	21991	10	9	98	10	6	393	10	3
1810	4292	9	4	13469	6	10	2814	2	4	2145	3	3	145	12	7	14280	6	8
1811	5472	2	6	14531	19	1	1326	8	0	2846	1	10	299	1	10	558	14	1
1812	2516	11	5	12975	1	3	989	3	4	20343	11	10	184	10	4	327	10	3
1813	3693	16	0	16764	0	3	1202	12	4	20140	9	11	327	10	3	882	2	11
1814	4078	18	1	3037	4	8	4046	1	4	36213	14	7	177	1	8	47153	10	3
1815	3661	0	0	1771	17	0	4777	8	8	32873	4	3	175	12	6	393	10	3
1816	3900	17	4	16203	4	7	2715	19	10	35086	3	8	299	1	10	126047	8	7
1817	4789	1	10	17185	12	10	2045	6	10	32986	17	4	449	19	10	49108	8	8
1818	2619	8	2	1314	8	2	22393	17	9	53	8	8	449	19	10	31967	1	1
																587	10	3
																482	4	5
																914	11	10
																1158	16	6

Cash paid into the hands of the Receiver General, as Interest accrued on Army Bills while in the hands of Public Officers, Act 52a Geo. III. between the years 1814 and 1815.  
Argent payé entre les mains du Receveur-Général, pour Intérêt sur les Blets de l'Armée, lorsqu'ils étoient entre les mains des Officiers Publics, en vertu de l'Acte de la 52e. Geo. III.  
entre les années 1814 et 1815,  
  
Cash received by J. Winslow, Esq. while acting as Receiver General, between 1791 and 1794,  
Argent reçu par J. Winslow, Ecuyer, lorsqu'il faisoit les fonctions de Receveur-Général, entre 1791 et 1794,  
  
Cash paid into the hands of J. Caldwell, Esq. Receiver General, for Duties collected under the Orders in Council, 1815 and 1816,  
Argent payé entre les mains de J. Caldwell, Ecuyer, Receveur-Général, pour Droits perçus en vertu des Ordres en Conseil de 1815 et 1816,  
Amounting to One Million, Four Hundred and Seventy-four Thousand, Five Hundred and Twenty-seven Pounds, One Shilling and Ten Pence, Currency,  
Formant un Million quatre cent soixante et quatorze mille cinq cent vingt-sept Livres, un Sheling et vingt Sols, Courant,